
 
 

 Rondvraag  
          Gevolgen voor politie-inzet rond de NAVO-top in juni 2025 

 
Raadsvergadering 25 februari 2025 

Fractie Volkspartij Politiek Rheden, Theo Kooijmans 
  
Aanleiding  
Op 24 en 25 juni wordt in Den Haag een NAVO-top gehouden.  
In combinatie met het doorgaan van het reguliere politiewerk, zoals 
noodhulpverlening en heterdaad opsporing, vraagt dit maximale inzet van het hele 
politiekorps. 
Het wordt de grootste veiligheidsoperatie in Nederland ooit. Er worden 27.000 
agenten uit het hele land ingezet om de NAVO-top te beveiligen. Politiemensen uit 
alle delen van het land moeten hier bijspringen. 
Kortgeleden zijn ook de politie basisteams IJsselwaarden (gemeenten Rheden, 
Doesburg en Rozendaal) en het basisteam Rivierenland-Oost (gemeenten Zevenaar, 
Westervoort en Duiven). Met elkaar samengevoegd. Een belangrijke aanleiding was 
de onderbezetting van het team IJsselwaarden.  
Dit roept vragen op rond de veiligheid en de beschikbaarheid c.q. inzetbaarheid van 
de politie in onze regio en in onze gemeente, Vooral in de periode rond de NAVO-
top.   
 
De vragen:   
 
Vraag 1  
Wat is de huidige capaciteit (bezetting) van het basisteam? (hoeveel agenten)?  
Vraag 2  
Wat is de impact van de NAVO-top op de beschikbare capaciteit van de politie in dit 
basisteam? En voor welke periode?  
Vraag 3  
Welke risico’s zijn er vanwege een verminderde politiecapaciteit rond de NAVO-top? 
En hoe worden deze risico’s gemitigeerd?  
Vraag 4  
Welke maatregelen worden genomen om de veiligheid en de ondersteuning van de 
politie in deze periode te maximaliseren?  
Vraag 5  
Heeft e.e.a. ook gevolgen voor de vergunningverlening voor bijv. evenementen zoals 
sportwedstrijden, markten, braderieën, buurtfeesten etc. in onze gemeente?  
Vraag 6  
Zijn er nog andere aspecten rond dit onderwerp die u hier kunt toelichten? Zo ja 
welke? 
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